
Waarom weer een mooi ras kapot maken 
 
Samen met mijn vrouw ben ik al vele jaren op de kattenshows in binnen- en buitenland. We 
zien daar ontelbare prachtige katten, waaronder de Sphynx. Ik herken totaal niet het beeld 
wat u schetst van de Sphynx. De Sphynxen op show zijn kerngezond, gefokt door integere 
fokkers die enorm begaan zijn met hun ras. Ik zie daar geen enkele zieke kat die lijdt. Dat 
kan ook niet, want het fokken en showen is een serieuze aangelegenheid waarbij dieren 
allemaal getest en tot in de puntjes verzorgd zijn.  
 
Kijkt u liever eens naar de illegale broodfok op marktplaats. Stop de verkoop van Sphynx 
katten zonder stamboom. Want déze katten zijn de katten die aan uw beschrijving voldoen. 
Dat komt niet specifiek omdat ze van het ras Sphynx zijn, maar omdat er lieden zijn die het 
niet uitmaakt welke fokcombinatie ze maken en die vooral geen enkele medische test 
uitvoeren, want dat kost geld.  
 
Waarom pakt u deze illegale broodfok niet aan? Is het makkelijker om serieuze fokkers op te 
sporen en daarmee te scoren? Weet u dat u hiermee juist die illegale broodfok verergert? 
Die lachen nu in hun vuistje. Serieuze concurrentie opgeruimd, en verdienen maar. 
 
Ik ben van mening dat u zich echt moet schamen dat u deze beslissing laat nemen door 
wetenschappers die duidelijk geen enkel verstand hebben van de kattenwereld. Blijf 
alstublieft in gesprek met de kattenverenigingen. Luister ook naar die kattenverenigingen. 
Die hebben de kennis die u overduidelijk zelf ontbeert. 


